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Beredning Ekonomichef Fredrik Böhme 
 
 Dagarna för behandlingen av budgeten har överenskommits enligt 

följande. 
 
 Måndag 7.11.2022 kl. 15.00 
 Måndag 14.11.2022 kl. 15.00 
 
 Riktgivande tidtabell 
 
 7.11.2022 
 

15.00–15.30 Lovisa stads budget 2023 och ekonomiplan 2024–2025. 
Stadsdirektörens förslag, stadsdirektör Jan D. Oker-Blom 

15.30–16.00 Centralen för näringsliv och infrastruktur, centralens 
direktör Sari Paljakka 

16.00–16.15 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer 
16.15–16.45 Centralen för bildning och välfärd, centralens direktör 

Kirsi Kinnunen 
16.45–17.00 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer 
17.00–17.45 PAUS 
17.45–18.15 Vattenaffärsverket i Lovisa, direktör för vattenaffärsverket 

Markku Paakkarinen 
18.15–18.30 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer 
18.30–19.00 Sammandrag av personalplanen,  personalchef Thomas 

Grönholm 
19.00–19.30 Investeringsplanen, utvecklingen av lånenivån och 

totalsammandrag 
19.30– Övriga mötesärenden. 

 
 14.11.2022 
  

15.00–17.45 Stadsstyrelsens behandling 
17.45–18.30 PAUS 
18.30–20.45 Stadsstyrelsens förslag till budget för 2023 och 

ekonomiplan 2024–2025. Fullmäktigebehandling 
14.12.2022 

20.45–21.00 Slutord, stadsstyrelsens ordförande Arja Isotalo 
 
 Bilaga nr 1. 

 
Föredragning Stadsdirektör Jan D. Oker-Blom  

 
Förslag Stadsstyrelsen behandlar budgeten och ekonomiplanen för 2023–2025 i 

enlighet med den framförda tidtabellen. 
 

Beslut De fullmäktigegrupper som inte är representerade i stadsstyrelsen hade 
bjudits att delta i presentationen av budgeten. Vid presentationen deltog 
Hanna Hurtta, Miia Marjakangas och Immo Stenberg. 
 
Representanten för ungdomsfullmäktige anslöt sig till sammanträdet på 



distans klockan 15.25. 
 
Presentationen av budgeten inleddes med stadsdirektörens presentation. 
 
Direktören för centralen för näringsliv och infrastruktur Sari Paljakka 
presenterade budgetförslaget för sin central. 
 
Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen 
presenterade budgetförslaget för sin central. 
 
Stadsfullmäktiges ordförande övergick från närvaro på distans till 
närnärvaro klockan 17.15. 
 
Ungdomsfullmäktiges representant avlägsnade sig från sammanträdet 
klockan 17.18. 
 
Paus 17.18–17.50. 
 
Direktören för vattenaffärsverket Markku Paakkarinen presenterade 
vattenaffärsverkets budgetförslag. 
 
Personalchef Thomas Grönholm presenterade personalplanen. 
 
Ekonomichef Fredrik Böhme presenterade stadens investerings- och 
finansieringsplan. 
 
Stadsstyrelsen beslutade avbryta behandlingen av ärendet och fortsätta 
behandlingen vid sitt följande sammanträde 14.11.2022. 
 
Hanna Hurtta, Miia Marjakangas och Immo Stenberg avlägsnade sig frän 
sammanträdet klockan 19.03. 
 
Paus 19.04–19.21 


